
Intervju med Niklas Lindbäck den 13 december, 2020. 
Niklas är en av våra landslagsryttare i fälttävlan.  Han använder också själv Multivib Duo. 
 

1 Hur påverkar Horsevib dina hästar: 

Lite olika utifrån vilka det är, t.ex. Två olika hästar varav den ena var väldigt skeptisk till 

behandlingen från början, men svarar nu med att vara väldigt avslappnad och mera 

fokuserad när han fått behandling innan arbete. Den andra hästen tog in behandlingen direkt 

och svarade med att bli avslappnad, mjuk och framåt i sitt arbete. 

 
2 Hur använder du Horsevib: 

a) Preventivt: Vi använder Horsevib som del av sin uppvärmning av mina hästar, de är då 

mjuka och följsamma efter behandling. 

b) Akut: Verkar preventivt, när hästarna får behandling också efter träningspass. 

c) Kroniska besvär: Inga erfarenheter av att behandla hästar med kroniska besvär. 

 
3 Skulle du rekommendera Horsvib: 

a) Skulle definitivt rekommendera Horsevib för hästägare. En skonsam metod som  

    hästarna mår bra av. 

b) Definitivt till tränare också 

c) Till de veterinärer som är öppna för nya metoder. 

 
4.   Övrigt: 

Mild återhämtning och ”start up” för alla hästar 

 

 


